

公 司 概 况

Company Profile

1.本认证机构全称为：赛瑞认证有限公司（简称为：DCI）。

DCI's full name is DCI Certification Ltd (Short in DCI).

2.赛瑞认证有限公司是具有独立法人资格的第三方法律实体，是经上海市工商行政管理局批准设立的认证机构，证照编号：00000002201704210007，并经中国国家认证认可监督管理委员会批准，批准号：CNCA-RF-2003-29。赛瑞目前设立了深圳分公司及[赛瑞认证服务（上海）有限公司](#)子公司。

DCI Certification Ltd is a third party legal entity possessing independent corporation qualification and approved by shanghai municipal bureau of industrial and business administration, the approval No. is 00000002201704210007. DCI also is approved by the China National Certification Accreditation Surveillance Management Committee (CNCA), the approval No. is CNCA-RF-2003-29. DCI set up the Shenzhen branch and a subsidiary named DCI Certification Services (shanghai) Ltd.

3.赛瑞对外从事管理体系、自愿性产品认证、FSC-COC 认证活动，实行公司总经理负责制。在中国国家认证认可监督管理委员会批准的范围内从事认证活动。

DCI is engaged in management system, voluntary product certification,FSC-COC activities for exterior and implements general manager responsibility system. Our certification activities are conducted within the scope approved by Certification and Accreditation Administration of People's Republic of China.

4.公司拥有近 600 m²办公场地，现代化办公设施齐全。

Our office space has 600 square meters and the modernizing office facilities are full equipped.

5.赛瑞是不以营利为目的的认证机构，不接受社会各方任何形式的经济赞助，财务收入来自认证审核和培训收费，财务实行独立核算，有稳定的财务状况和良好的财务监督机制。具有认证制度运作所需的足够各类资源，可以在广泛的认证领域和专业范围为申请人提供满意的服务。

DCI is a certification body that is not for the purpose of profit. It does not accept any economic support from society; its financial revenue is from certification audit and training fees. The finance

conducts independent calculating with the stable financing situation and a good finance monitoring mechanism. The various resources needed by operation of certification system are sufficient, which can provide satisfy services for applicant in extensive certification field and competence scope.

6. 赛瑞经国家认监委批准的认证业务范围:

CNCA approved certification scope for DCI

7. 质量管理体系；工程建筑施工质量管理体系；环境管理体系认证业务；职业健康安全管理体系认证；中国森林认证；自愿性产品认证（金属材料 and 金属制品、机械设备及零部件、电子设备 及零部件、电动机、发电机、发电成套设备和变压器、配电和控制设备及其零件；绝缘电线 和电缆；光缆、水路交通设备、FSC-COC）。

Certification business scope: QMS、Engineering Construction enterprise quality management system、 EMS and OHSAS certification business、CFCC、Voluntary product certification (metal materials and metal products, mechanical equipment and parts, electronic equipment and parts, motors, generators, power generation equipment and transformers, power distribution and control equipment and parts; insulated wires and cables; optical cables, Waterway transportation equipment,FSC-COC).

8.赛瑞管理体系获得如下认可：

DCI has the below accreditation for the management system

9.质量管理体系、环境管理体系和[职业健康安全管理体系](#)认证获得中国合格评定委员会（CNAS）、英国皇家认可委（UKAS）和[国际认可服务机构（美国认可机构）IAS](#) 认可。

The quality management system and environmental management system accredited by CNAS,UKAS and International Accreditation Service.

10.工程建筑施工质量管理体系和职业健康安全管理体系认证获得中国合格评定委员会（CNAS）认可。

Engineering construction quality management and occupational health safety management system accredited by CNAS.

[11.信息安全管理体系获得中国合格评定委员会（CNAS）。](#)

The Information Security Management System has been accredited by the China National Accreditation Service for Conformity Assessment (CNAS).

12.FSC-COC 体系认证获得 Assurance Services International（ASI）认可。

FSC-COC system accredited by Assurance Services International (ASI).

13.中国森林认证和自愿性产品认证暂未获认可。

CFCC and voluntary product certification have not yet been accredited.

联络信息 Contact Information

名 称：赛瑞认证有限公司

地 址：中国·上海市浦东新区锦绣东路 2777 弄 26 号

电 话：+86-021-50977010 网 址：<https://www.dciglobal.com.cn>

电子信箱：info@dciglobal.com.cn

Name: DCI Certification Ltd.

Address: Building 26, Lane 2777 East Jinxiu Road, Pudong New Area, Shanghai, China

Tel: 86-021-50977010 Web site: <https://www.dciglobal.com.cn>

E-mail: info@dciglobal.com.cn

名 称：赛瑞认证有限公司深圳分公司

地 址：广东省深圳市罗湖区笋岗东路 3019 号百汇大厦北座 903 室

电 话：+86 -0755-25576611 网 址：<https://www.dciglobal.com.cn>

传 真：+86-0755-61673827 电子信箱：info@dciglobal.com.cn

Name: DCI Certification Ltd. Shenzhen Branch

Address: Room 903, North Block, Baihui Building, No.3019 Sungang East Road, Luohu District,
Shenzhen, Guangdong

Tel: +86 -0755-25576611 Web site: <https://www.dciglobal.com.cn>

Fax: +86-0755-61673827 E-mail: info@dciglobal.com.cn

名 称：赛瑞认证服务（上海）有限公司

地 址：中国·上海市闵行区联川路 169 号 3 号楼三层



电 话: +86 -400-099-9652 网 址: <https://www.d ciglobal.com.cn>

电子信箱: info@dciglobal.com.cn

Name: DCI Certification Services (shanghai) Ltd.

Address: Floor 3, Building 3, 169 Lianchuan Road, Minhang District, Shanghai, China

Tel: +86 -0755-25576611

Web site: <https://www.d ciglobal.com.cn>

E-mail: info@dciglobal.com.cn